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Dlaczego zdecydowała się Pani na 

start w wyborach na burmistrza 

Piaseczna?

 Piaseczno ma ogromny poten-
cjał, którego nie wykorzystuje. Nie 
realizuje się inwestycji na miarę na-
szych możliwości. Przyszłość Pia-
seczna grzęźnie w planach, kon-
cepcjach, wizualizacjach, z których 
znakomita większość pozostaje na 
papierze.

Jakie ma Pani doświadczenie? Pro-

szę powiedzieć coś o sobie.

 Jestem osobą wszechstronną, 
pracowitą, nie bojącą się nowych 
wyzwań. Mam wykształcenie wyż-
sze, jestem absolwentką wydziału 
pedagogicznego Uniwersytetu War-
szawskiego. Skończyłam szereg stu-
diów podyplomowych, m.in. zarzą-
dzanie oświatą, logopedię, naucze-
nie języka angielskiego, dietetykę, 
rolnictwo. Mam doświadczenie w 
biznesie i zarządzaniu, obecnie peł-
nię funkcję wicedyrektorki w jednej 
z placówek oświatowych. Aktualnie 
jestem na studiach MBA Master of 

Business Administration. Jestem też 
właścicielką i dyrektorem prywatnej 
szkoły baletowej oraz zarządzam sa-
lonem kosmetologii estetycznej.

Jakie największe zaniedbania do-

strzega Pani w zarządzaniu naszą 

gminą?

 Jest ich mnóstwo. Od lat w Pia-
secznie więcej planujemy niż robi-
my, a jak już coś robimy to najczęściej 
nieudolnie i bez pomysłu. Przykła-
dem mogą być ścieżki rowerowe, któ-

re powstały w naszym mieście. Są bar-
dzo potrzebne i dobrze, że jest zrobio-
no. Tylko dlaczego kosztem zawęże-
nia ulicy Puławskiej i likwidacji miejsc 
parkingowych? Dlaczego z wieloma 
niepotrzebnymi kolizjami pasów ro-
werowych z ruchliwymi ulicami? Dla-
czego w naszym mieście tak często es-
tetyka dominuje nad funkcjonalno-
ścią? Wystarczy odrobina wyobraź-
ni i dobrej woli, by drogi dla rowerów 
wkomponować w miasto w sposób 
bezinwazyjny i bezpieczny dla wszyst-
kich uczestników ruchu. Trzeba do-
strzec potrzeby rowerzystów, kierow-
ców, pasażerów autobusów, ludzi, 
którzy tylko w tej gminie śpią, a wię-
cej czasu spędzają w Warszawie, ale 
również uchwycić perspektywę ak-
tywnego mieszkańca, chcącego w tym 
mieście pracować i współtworzyć jego 
tożsamość. Najgorsza perspektywa to 
perspektywa urzędnika, który kreśli 
na mapie czerwone szlaczki. Na do-
datek pozbawionego samodzielności, 
bo ograniczonego programowymi za-
łożeniami partii, którą reprezentuje i 
której zawdzięcza swoje stanowisko.

Wygrywa Pani wybory 

na burmistrza i co dalej?

 Mam już przewidziany skład no-
wego zarządu, który przedstawiam 
już dziś. W Komitecie Nasza Gmina 
– Nasz Powiat nie brakuje ludzi od-
ważnych i doświadczonych w samo-
rządzie. Jeśli mieszkańcy mi zaufa-
ją, zwiększę dynamikę inwestycyjną 
oraz absorpcję środków zewnętrz-
nych. Zadbam o sprawnie działa-
jący system komunikacji miejskiej 
i lepsze połączenie z Warszawą. 

Uporządkuję zrujnowane kamieni-
ce, które od lat straszą w centrum 
miasta przy ulicy Warszawskiej, 
Obiekty  będące pod opieką kon-
serwatora zabytków nie  są wyklę-
te, - ich remonty wymagają uzgod-
nień , trwają nieco dłużej i kosztują 
więcej, ale są możliwe. Trzeba tylko 
chęci i determinacji. 
 Pobuduję też szkołę w Julia-
nowie, wielopoziomowy parking 
w mieście oraz salę widowiskową, 
w której będzie można organizo-
wać większe wydarzenia kulturalne. 
Piaseczno jest chyba jedyną pod-
warszawską gminą, która wciąż jej 
nie posiada. Wszędzie powstały im-
ponujące obiekty, podczas gdy nasz 
burmistrz wynajduje kolejne co-
raz bardziej kuriozalne lokalizacje, 
tworzy koncepcje i wizualizacje… 
po czym odstępuje od wykonania i 
zaczyna cały proces od nowa. Wy-
buduję też basen przy ulicy Chy-
liczkowskiej na terenie, który gmina 
otrzymała od Agencji Nieruchomo-
ści Rolnych już w 2017 roku i wciąż 
go nie zagospodarowała. Przypo-
minam, że jeśli przez 10 lat tych 
gruntów nie wykorzysta na cele kul-
turalno-sportowe, trzeba będzie te 
9 ha zwrócić. Zmarnowaliśmy już 
7 lat! To ostatni gwizdek, by prze-
rwać niemoc naszego samorządu.

W kampanii wyborczej mocno ak-

centuje Pani ideę samorządu bez 

polityki. Czy rzeczywiście ma zna-

czenie czy wybrany burmistrz re-

prezentuje komitet wyborczy wy-

borów czy został wystawiony 

przez partię polityczną?

 Oczywiście, że tak. Powiedzia-
łabym, że nawet kluczowe. Partie 
polityczne szkodzą samorządom i 

odbierają im samodzielność. To one 
są faktycznymi pracodawcami rad-
nych i burmistrza, a nie mieszkań-
cy. Z tego powodu partyjni samo-
rządowcy pracują przede wszyst-
kim dla dobra własnych formacji 
politycznych, a nie z pożytkiem dla 
mieszkańców. Rada miejska wyło-
niona z kandydatów partyjnych jest 
atrapą, pełni swą funkcję iluzorycz-
nie. W jaki sposób radny ma pełnić 
kontrolę nad burmistrzem, skoro 
ten sam burmistrz jest jego partyj-
nym szefem?
 

Upolitycznienie samorządu rodzi 
niepotrzebne antagonizmy, podsy-
ca złe emocje, które z ogólnopol-
skiej sceny politycznej przenoszą się 
na lokalne podwórko. Czas zakoń-
czyć wielką politykę na lokalnym 
szczeblu i przywrócić samorządom 
właściwą funkcję. Postawić na spo-
łecznych liderów, których miesz-
kańcy wybierają świadomie, w ode-
rwaniu od politycznych poglądów. 
Dlatego polecam głosować na bez-
partyjny komitet Nasza Gmina – 
Nasz Powiat.

Proponujemy nowy  bezpartyjny skład zarządu Piaseczna. O lewej: Maciej Dłużniewski (zastępca 

burmistrza), Joanna Otręba (burmistrzyni Piaseczna), Anna Kostyrka (wiceburmistrzyni) 

Rozmowa z Joanną Otrębą, niezależną kandydatką na burmistrzynię Piaseczna

Maciej Dłużniewski
 Jako długoletni pracownik Klu-
bu Kultury w Józefosławiu współ-
organizowałem lokalne aktywno-
ści i wydarzenia, współpracując z 
różnymi instytucjami oraz aktywi-
stami środowisk artystycznych. 
Wielokrotnie miałem okazje roz-
mawiać z mieszkańcami naszej 
Gminy, którzy  - tak jak ja - widzą 
potrzebę zmian w stylu jej admini-
strowania w każdej dziedzinie i ob-
szarze. Urząd ma być dla mieszkań-
ca. Efekty są oczekiwane natych-
miast, choć wiem, że nie wszystko 
jest proste.
 Dlatego podjąłem wyzwanie, którym jest decyzja o kandydowaniu 
do Rady Gminy Piaseczno w Okręgu 3 z miejsca 1. Chcę służyć ludziom, 
bo znam ich potrzeby i codzienne trudności. Chcę służyć ludziom, bo nie 
ma dla mnie spraw niemożliwych. 
Chcę służyć mieszkańcom całej Gminy Piaseczno. Jestem pracowity, kon-
kretny i konsekwentny. Należę do tych, którzy nie boją się podejmować de-
cyzji i nazywać rzeczy po imieniu.
 Przed wyborami otrzymałem propozycję od wszystkich partyjnych 
komitetów wyborczych. Wybrałem niezależność i bezpartyjność, bo dla 
mnie ważni są ludzie, nie powiązania i układy partyjne. Wiem, że tylko 
niezależność partyjna gwarantuje mi wolność, którą tak kochają Polacy, 
a w szczególności artyści, oraz dialog ze wszystkimi mieszkańcami, który 
w rezultacie daje optymalne rozwiązania i jest gwarancją współpracy ze 
specjalistami i ekspertami w udoskonalaniu naszej Gminy.

Anna Kostyrka
 W gminie Piaseczno miesz-
kam od urodzenia, mam 50 lat, wy-
kształcenie wyższe, ukończyłam  
zarządzanie i inżynierię produkcji. 
 Od lat aktywnie uczestniczę w ży-
ciu samorządowym naszego regio-
nu. Przez blisko dekadę pełniłam 
zaszczytną funkcję sołtysa miejsco-
wości Henryków-Urocze. W latach 
2014-2018 byłam radną w Radzie 
Miejskiej w Piasecznie, pracując w ko-
misji prawa i porządku publicznego, 
polityki gospodarczej oraz zdrowia  
i polityki społecznej.
 Jestem osobą pracowitą i kreatywną, nie boję się nowych wyzwań 
i realizacji ambitnych projektów. Jednocześnie cechuje mnie skutecz-
ność i konsekwencja, dzięki mojej inicjatywie powstał Park Uroczy  
w Henrykowie-Uroczu, mimo sceptycznego nastawienia ówczesnych 
władz samorządowych. Potrafiłam stworzyć wizję, przekonać do niej, 
zjednoczyć lokalną społeczność, pozyskać środki finansowe i zreali-
zować projekt.  
 Aktualnie jestem pracownikiem administracji publicznej. Pozna-
łam samorząd na wszystkich szczeblach i z różnych perspektyw. Pragnę 
przywrócić mu pierwotną formę, bez podziałów politycznych i partyj-
nych antagonizmów. Tworzony przez zaangażowanych mieszkańców, 
społecznych liderów, a nie anonimowych ludzi, którzy zostali wybrani ze 
względu na dobre miejsce na partyjnej liście. Właśnie dlatego jednocze-
śnie kandydując do rady powiatu z okręgu 2, wybrałam 4 miejsce.
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PAPROCKA

Katarzyna Agnieszka

MISZKIEWICZ

Dawid Norbert

KORNBERG 

Robert Jerzy

JANUSZEWSKI

Mirosław Edmund

KSIĄŻEK 

Czesława Iwona

DĄBEK 

Sylwia Ewa

KOSTYRKA 

Anna Maria

OBARZANEK 

Iwona Zofia

OTRĘBA

Michał Piotr

ŻEGLIŃSKI

Marcin Jacek

RUTOWICZ 

Marek

KURASIEWICZ 

Aleksandra

CZUPRYŃSKA 

Anna

SPOCIŃSKI 

Krzysztof

MIZERSKA 

Bożena Krystyna

MALINOWSKI 

Tomasz Wojciech

MUSZYŃSKI 

Sergiusz Franciszek

KRASOWSKI 

Artur Marek

WYSOCKA-JOŃSKA

Dorota

MIZERSKA

Anna

POSIEWKA 

Andrzej Stanisław

DĄBEK 

Grażyna Zofia

ZARZECZNA 

Bożena

PUŁKOWNIK 

Lidia Iwona

BEDNARSKA 

Marta Wioleta

OSTROWSKI 

Piotr

SELIGA 

Dorota Teresa
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GOC 

Halina Maria

PUCHAŁA 

Sylwester Rajmund

NOWAK-JELONEK

 Łukasz

ZARADKIEWICZ 

Beata

MIKA-KOSIOR 

Magdalena Ewa

GALICZ 

Dariusz Andrzej

KILJAŃCZYK 

Małgorzata

JAWORSKI 

Tomasz Filip

MAMAK 

Aleksander Wiktor

SZCZYTOWSKA 

Beata Dorota

GAWRYCH 

Adam

WENCŁAWIAK 

Marta

GONSOWSKI 

Grzegorz Radosław

STOLARSKA 

Edyta Bogumiła
MIZERSKI 

Andrzej

MURAWSKI 

Zbigniew

STAWCZYK 

Marta Dominika

CZARNECKI 

Łukasz

BOLEK 

Michał

SATALECKA 

Agnieszka Teresa
STRZYŻYS 

Oskar

KUSTRA 

Ewa Magdalena

DĘBSKA 

Grażyna Anna

BREMER 

Adam

OTRĘBA 

Joanna Małgorzata

KOSZADA 

Jolanta Barbara
MOGILSKI 

Krzysztof

ZAWIŚLAK 

Bożena Wanda

KRASOWSKA 

Ewa Magdalena

ZAWŁOCKI 

Bartłomiej
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DŁUŻNIEWSKI 

Maciej Antoni

MICHALSKI 

Maciej Mikołaj

STUDZIŃSKA Monika 

Halina

RYŁO 

Izabela Jolanta

JACHOWICZ 

Agata

MIZERSKA 

Barbara Anna

BRYŁA 

Wanda Maria

WIŚNIK 

Tomasz

DZIEKANOWSKA- PRUSZEWSKA 

Agnieszka Monika

CHAŁUPKA 

Adrianna Magdalena

PIOTROWSKI 

Jarosław Andrzej

KARPOWICZ 

Katarzyna Małgorzata

ALBERSKI 

Adrian Michał

MIZERSKI 

Janusz

JANCZEWSKA 

Paulina

BOROWSKA 

Mirosława

BŁASZCZYK 

Danuta Zofia

GIELECIŃSKA 

Teresa

KOZAK 

Adam

FIUCZEK 

Ewa Donata

TOKAJ 

Michał

JASIŃSKI 

Dariusz

PTASZYŃSKI 

Włodzimierz Tomasz

DĄBROWSKI 

Jacek Józef

PAWLAK 

Tadeusz

ZWĘGLIŃSKI 

Sylwester Eugeniusz

MATYSIAK 

Ryszard

WOLNIAK 

Piotr Krzysztof

Jeśli podczas wyborów samorządowych powiemy partiom politycznym stanowcze „NIE”, otwieramy perspektywy 
dla skuteczniejszego i dużo sprawniejszego samorządu.

ZIELIŃSKI Dariusz Antoni DĄBEK  Jan Adam


